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Małgorzata Suchanowska 
Radna Rady Miasta Lublin Lublin dnia 06.09.2022 r. 

Pan Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
Za pośrednictwem Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

w sprawie oznaczenia przejścia dla pieszych na ul. Jasnej w Lublinie 

Zwracam się do Pana Prezydenta z uprzejmą prośbą o zorganizowanie przez odpowiednie 

służby przejścia dla pieszych przez ul. Jasną, w miejscu dojazdu do skrzyżowania z ulicą Spokojną. 

Interpelacja wynika z troski o bezpieczeństwo pieszych uczęszczających chodnikiem wzdłuż 

ulicy Spokojnej. Oznaczenie przejścia na ul. Jasnej jest bardzo wskazane, gdyż wielu przechodniów 

z niego korzysta. 

Z wyrazami szacunku 

Małgorzata Suchanowska 


